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سایت انگلیسی در گزارشی از اهمیت خرید طارمی 
برای منچستریونایتد صحبت کرد. سایت انگلیسی زبان 
breakingthelines به منچس��تریونایتد 8 بازیکن 
را پیش��نهاد داد تا در تابس��تان جاری خریداری کند 
که یکی از آنها مهدی طارمی اس��ت. این رسانه درباره 
مهاجم پورتو نوشت: او فوتبالش در اروپا را خیلی دیر 
آغاز کرد. سال 2020 با مبلغ اندک 4.5 میلیون یورو 
به پورتو رس��ید. حضور مثبت و بشدت عطش گلزنی 
داشت. استعداد تکنیکی به او کمک کرد تا در پست های 
مختلف در پورت��و 48 بازی انجام دهد و آمار 26 گل 
و 17 پاس گل را به ثبت رساند. این سایت ادامه داد: 
اگر رونالدو یک فصل دیگر در منچس��تریونایتد بماند، 
طارم��ی می تواند به عنوان مهاج��م دوم خود را ثابت 
کند. او در این پست در پورتو خودش را نشان داده و 
توانس��ت در این فصل 14 گل و 14 پاس گل در 29 
بازی به ثبت رس��اند. این رسانه انگلیسی در انتها نیز 
به تمجید از س��تاره کش��ورمان پرداخت و نوشت: او 
ق��درت این را دارد که خیلی خوب به عمق خط دفاع 
بزند و فضای خوبی برای پاس گرفتن بسازد. او خیلی 
خوب می تواند نقش مهاجم دوم را بازی کند. طارمی 
29 س��اله است و تا سال 2024 با پورتو قرارداد دارد. 
او می تواند یک گزینه مناس��ب برای یونایتد در پنجره 
نقل و انتقالاتی باشد. این سایت از بازیکنانی دیگر مثل 
ابراهیم سانگار، اسماعیل بن ناصر، مارکوس پدرسن، 
یورین تیمبر، کریستوفر انکونکو، عثمان دمبله، فرانکی 
دی یونگ، محمد سیماکان و لوئیز سینیسترا به عنوان 
گزینه های دیگر خرید منچس��تریونایتد نام برد. نکته 
 breakingthelines جالب این اس��ت که س��ایت
دوباره این خبر خود را بازنش��ر کرد تا در میان پنجره 
نقل و انتقالات به ش��یاطین سرخ هشدار دهد از سایر 

رقبا عقب نماند. 

جداییاسماعیلیازالعربی
قطعیشد

باش��گاه العربی قطر حاضر نش��د قرارداد فرش��ید 
اس��ماعیلی را تمدید کند تا جدایی این بازیکن قطعی 
شود. به گزارش الرای، فرشید اسماعیلی در فصلی که 
گذشت پیراهن العربی را برتن کرد. این بازیکن ایرانی 
بعد از آسیب دیدگی مهرداد محمدی جایگزین او شد. 
باشگاه العربی حاضر به تمدید قرارداد فرشید اسماعیلی 
نشد و به این ترتیب جدایی او در تابستان قطعی است. 
به نظر می رسد باشگاه العربی قصد دارد مهرداد محمدی 
را به فهرست خود بازگرداند، چرا که این بازیکن عملکرد 

بسیار خوبی قبل از آسیب دیدگی داشت. 

بردیف،سرمربیومدیرفنی
تراکتورشد

تمام مسؤولیت فنی باشگاه تراکتور 
بر عهده سرمربی مطرح روس قرار 
گرف��ت. به گزارش ایس��نا، قربان 
بردیف، مربی مط��رح روس برای 
برعهده گرفتن س��مت سرمربی و 
مدیر فنی باشگاه تراکتور، با این باشگاه به توافق رسید. 
باشگاه تراکتور توضیحی درباره مدت همکاری با بردیف 
نداده اما در اطلاعیه  منتشر شده درباره توافق با بردیف، 
از برنامه  ۳ تا 5 ساله با این مربی روس صحبت کرده 
است. همچنین تمرینات تراکتور از روز 15 تیر زیر نظر 

بردیف آغاز خواهد شد. 

زیدانوPSGبهبنبسترسیدند
باش��گاه پاری س��ن ژرمن با زیدان برای جایگزینی 
پوچتینو به توافق دس��ت پیدا نکرد. در روزهای اخیر 
از زین الدی��ن زیدان به عن��وان جایگزین پوچتینو در 
پاری سن ژرمن یاد شد. رادیو مونت کارلو فرانسه اعلام 
کرد جلسه های مدیران قطری پاری سن ژرمن با زیدان 
در نهایت جواب نداد و این مربی هدایت پاری سن ژرمن 
را ب��ر عهده نخواه��د گرفت. طبق اعلام این رس��انه، 
پوچتینو از هدایت پاری س��ن ژرمن اخراج خواهد شد 
بدون آنکه جایگزین او انتخاب شود. پاری سن ژرمن با 
هدایت پوچتینو نتوانست در لیگ قهرمانان اروپا نتایج 
خوبی کس��ب کند و سران باش��گاه به دنبال مربی ای 
هستند که رویای آنها را در لیگ قهرمانان برآورده کند.

ادامهمسابقاتدوچرخهسواریپیستقهرمانیآسیا
گنجخانلوبهمدالبرنزرسید

س��ومین روز مس��ابقات دوچرخه س��واری پیست 
قهرمانی آس��یا در هند با کسب پنجمین مدال ایران 
به رنگ برنز توس��ط محمد گنج خانلو پیگیری شد. به 
گزارش مهر، س��ومین روز مس��ابقات دوچرخه سواری 
پیست قهرمانی آسیا در دهلی نو دیروز با مسابقه محمد 
گنج خانلو، رکابزن شایسته کشورمان در ماده اومینیوم 
پیگیری شد. گنج  خانلو در این مسابقه حساس در رقابت 
با رقبای قدر خود توانست در رده سوم ایستاده و مدال 
برنز آسیا را از آن خود کند. در این ماده رکابزن ژاپن 
با 152 امتیاز طلا گرفت. نماینده قزاقس��تان با 12۳ 
امتیاز دوم و دوچرخه س��وار ملی پ��وش ایران با 120 

امتیاز سوم شد. 
پیش از این تیم ایران صاحب ۳ مدال شامل 2 طلا و 
یک نقره در بخش پاراسایکلینگ و نخستین برنز تاریخ 
بانوان در بخش پیست این رقابت ها شده بود. گنج خانلو 
 ایران را صاحب پنجمین نش��ان خ��ود در این رویداد

کرد. 

اخبار

ورزشی

ادامهازصفحهاول
او بر همین مبنا، معتقد است رشد 
تولید ناخالص داخلی ایران در س��ال جاری به دلیل اینکه 
کمپین فشار حداکثری علیه کشورمان ادامه نیافت، از تمام 
کشورهای منطقه، آمریکا و اروپا بیشتر خواهد بود و مطرح 
می کند آژانس بین المللی انرژی اتمی باید فش��ار بیشتری 
ب��ر ایران بیاورد تا تهران معامله بهتری را با غرب در زمینه 

فعالیت های هسته ای اش بپذیرد. 
صحب��ت او درباره اینکه تم��ام فعالیت های ترامپ علیه 
کشورمان منجر به جنگ در منطقه غرب آسیا نشد، دقیقا 
در همین راستاست؛ تبلیغ سیاستی که دموکرات ها می گویند 

شکس��ت خورده و او معتقد اس��ت اگر دول��ت ترامپ ادامه 
می یافت و اعمال کردن آن سیاس��ت ها ادامه پیدا می کرد، 
مطمئنا منجر به ایجاد توافقی جدید و بهتر بین دولت ترامپ 
و تهران می ش��د. صحبت های او در زمینه جنگ اما بخوبی 
نش��ان می دهد بیش��تر از اینکه ایران یا کشورهای مقاومت 
از ایجاد جنگ جدید در منطقه نگران باش��ند، آمریکایی ها 
هستند که نگران در گرفتن جنگ با ایران هستند. اشاره او 
به تمام کارشناسانی است که درباره فشار زیاد بر ایران و در 
گرفتن جنگ بین ایران و آمریکا هشدار داده بودند؛ جنگی 
که ایران چندان احتمالی برای آن قائل نبود اما آمریکایی ها 

بشدت از آن هراسان بودند.

تبلیغاتانتخابات۲۰۲۴آمریکادرغربآسیا!

مطهریرسماًازپرسپولیسجداشد
مربی تیم فوتبال پرسپولیس رسما از این باشگاه جدا شد تا هدایت نساجی را بر عهده بگیرد. پس از توافق حمید مطهری با مسؤولان باشگاه نساجی، این مربی صبح دیروز راهی 
باشگاه پرسپولیس شد تا با توجه به قرارداد یک ساله ای که با این باشگاه داشت، رضایتنامه خود را برای جدایی بگیرد. از آنجا که گل محمدی هم به جدایی مطهری رضایت داده 
است، او با مدیران باشگاه درباره این موضوع صحبت کرد و رسما از جمع پرسپولیسی ها جدا شد. البته امضای توافقنامه بین مطهری و پرسپولیس به امروز موکول شد. 

ب��ا رای دی��وان عدال��ت اداری ابطال 
انتخابات فدراسیون وزنه برداری در سال 
98 مورد تایید قرار گرفت. انتخابات فدراسیون وزنه برداری 
تیرماه س��ال 98 برگزار ش��د که علی مرادی با 22 رای از 
4۳ رای مأخوذه به عنوان رئیس این فدراسیون باقی ماند 
اما در همان زمان صحبت هایی درباره چگونگی برگزاری 
این انتخابات وجود داشت، چرا که 44 نفر اعضای حاضر 
در مجمع را تشکیل می دادند که رئیس هیات آذربایجان 
شرقی در مجمع غیبت داشت و رای گیری با 4۳ نفر انجام 
شد. این موضوع اعتراض کاندیداها را به دنبال داشت مبنی 
بر اینکه علی مرادی باید رایی بیشتر از 22 رای را کسب 
می کرد. بعد از برگزاری انتخابات یکی از نامزدها )س��جاد 
انوشیروانی( در این باره به دیوان عدالت اداری شکایت کرد 
که پاسخ آن ابطال انتخابات بود. با این حال با اعتراض علی 
مرادی، بار دیگر این رای در شعبه تجدیدنظر مورد بررسی 

قرار گرف��ت و رای آن صادر 
شد که در آن ابطال انتخابات 
تایید شده است. با ابطال این 
انتخابات، رسما علی مرادی به 
عنوان رئیس فدراسیون دیگر 
البته پیش  اختیاراتی ندارد. 
از ای��ن به دلیل مش��کلاتی 
که وزنه ب��رداران در اعتراض 
به نبود امکانات داشتند، این 

موضوع مطرح ش��د ک��ه وزارت ورزش در نظر دارد برای 
فدراس��یون وزنه برداری سرپرس��ت انتخاب کند. محمد 
پولادگر، معاون توسعه ورزش قهرمانی و حرفه ای این رای 
را خطاب به علی مرادی ابلاغ کرده اس��ت. با این شرایط 
در روزهای آینده برای فدراس��یون وزنه برداری سرپرست 

تعیین خواهد شد. 

انوش�یروانیمحتملترین ■
گزینهبرایسرپرستی

قهرمان و مربی س��ابق تیم  
ملی وزنه ب��رداری نزدیک ترین 
گزین��ه برای سرپرس��تی این 
فدراس��یون محسوب می شود. 
حالا بحث حضور سرپرست به 
میان آمده و وزارت ورزش باید 
تا برگزاری انتخابات یک نفر را 
به عنوان سرپرست فدراسیون انتخاب کند. در این بین از سجاد 
انوشیروانی، قهرمان و مربی سابق تیم  ملی به عنوان محتمل ترین 
گزینه برای این پست یاد می شود. وی در حال حاضر مدیرکلی 
ورزش و جوانان استان اردبیل را بر عهده دارد. حسین رضازاده، 
رئیس س��ابق فدراسیون و خسروی مدیرکل سابق دفتر امور 

مشترک فدراسیون ها هم در بین گزینه ها هستند. 

واکنشوزنهبردارانمعترضبهتغییررئیسفدراسیون ■
وزنه برداران معترض به ش��رایط این رش��ته بعد از تغییر 
رئیس فدراسیون وزنه برداری، بیانیه مشترکی را منتشر کردند. 
وزنه بردارانی که به شرایط تیم  ملی وزنه برداری معترض بودند 
و به همین دلیل اردوی ملی را ترک کردند، پس از تغییرات 
انجام شده در فدراسیون وزنه برداری بیانیه مشترکی را منتشر 
کرده  و خواستار رسیدگی به مشکلات این رشته شدند. آنها در 
بیانیه خود ضمن تاکید بر پابرجا بودن مشکلات وزنه برداری، 
تصریح کرده اند: »مشکلات و دغدغه های وزنه برداری مشخص 
است، امیدواریم روزهای درخشانی پیش روی وزنه برداری ایران 
باشد و مسؤولان بعدی فدراسیون و خانواده بزرگ وزنه برداری 
ایران جهت رفع مش��کلات تلاش زیادی داش��ته باشند تا 
وزنه برداری به جایگاه واقعی خود برگردد. وزنه برداری هنوز به 
حمایت نیاز دارد و خواهشمندیم مسؤولان ورزش در این راه 
وزنه برداری را تنها نگذارند و همچنان حامی این رشته باشند«.

دیوانعدالتاداریابطالانتخاباتوزنهبرداریراتأییدکرد

پایان عصر علی مرادی
گزارش

یادداشت

ب��ا مش��خص ش��دن وضعیت س��رمربی تی��م فوتبال 
استقلال در این روزها، احتمالا آبی های پایتخت می توانند 
عقب ماندگ��ی خود را به س��رعت جبران کنند تا در فصل 
آتی هم جزو مدعیان قهرمانی باشند. باشگاه استقلال این 
روزها در شرایط دشواری به سر می برد. مدیران این باشگاه 
پس از جدایی فرهاد مجیدی با گزینه های مختلفی مذاکره 
کردند تا جانشین او را مشخص کنند. مدیران استقلال ابتدا 
با چند گزینه مذاکره کردند اما نتوانستند با آنها به نتیجه 
مشخصی برس��ند و پس از 2 هفته بلاتکلیفی در انتخاب 
سرمربی، فرشید سمیعی، معاون حقوقی باشگاه استقلال 
به تیم مذاکره کننده آبی ها اضافه ش��د تا وضعیت انتخاب 
سرمربی آبی پوشان در شرایط دیگری قرار بگیرد و سرعت 
پیشبرد امور بیشتر شود. پس از مشخص شدن تیم جدید 
مذاکره  کننده، مذاکره با مربی های خارجی سرعت بیشتری 
به خود گرفت تا جایی که فرشید سمیعی در گفت وگویی 
تلویزیونی تاکید کرد با گزینه های خارجی مذاکره ش��د تا 
وضعیت سرمربی آینده استقلال مشخص شود. تا اینجای 
کار، »ریکاردو س��اپینتو« نزدیک تری��ن گزینه به نیمکت 
استقلال است و طبق پیگیری های انجام شده، اگر مشکلی 
پیش نیاید، این مربی به عنوان سرمربی آبی ها معرفی خواهد 
شد، البته باشگاه اس��تقلال با توجه به گزینه های موجود 
تلاش کرد بهترین گزینه را با بهترین نوع قرارداد در نظر 
بگیرد که این مساله از اولویت های معاونت حقوقی باشگاه 
استقلال و مصطفی آجورلو بود. همچنین از دیگر مسائلی 
که این روزها دغدغه سرخابی هاس��ت، بحث حضور سعید 
صادقی در یکی از تیم های استقلال یا پرسپولیس است. در 
روزهای اخیر، حضور صادقی در پرسپولیس قوت بیشتری 
به خود گرفت اما با وجود ترکیب جدید تیم مذاکره کننده 
استقلال و حضور معاونت حقوقی این باشگاه، پروژه هایجک 
این بازیکن کلید خورد و احتمال می رود سعید صادقی یکی 

از گزینه های حضور در استقلال باشد. 
تاجراستقلالی،صادقیراازپرسپولیسدورکرد ■

سعید صادقی قرار بود یکشنبه شب با حضور در باشگاه 
پرس��پولیس ق��راردادش را ب��ا این تیم امضا کن��د اما در 
ساختمان این باشگاه حاضر نشد. یکشنبه شب خبر رسید 

باشگاه پرسپولیس با سعید صادقی به توافق رسیده و بزودی 
قرارداد این بازیکن نهایی می شود. حتی علیرضا بیرانوند، گلر 
پرسپولیس که بتازگی به این تیم پیوسته، در کامنتی که 
برای صادقی نوشت، از حضور او در جمع سرخپوشان خبر 
داد. باشگاه پرسپولیس هم حتی به عکاس خود برای گرفتن 
عکس از قرارداد س��عید صادقی زنگ  زده بود و قرار بود با 
این ملی پوش کار را تمام کنند اما تاجر اس��تقلالی که در 
جریان بیرون کشیدن امین قاسمی نژاد از باشگاه پرسپولیس 
نیز نقش داش��ت، با صادقی که اتفاقا مدیر برنامه های شان 
یکی است تماس می گیرد و داستان تا حدود زیادی تغییر 
می کند. قرار اس��ت صادقی ب��زودی تصمیم نهایی  خود را 

 اعلام کند که با این تماس شانس استقلال بسیار بالا رفته
است. 

استقلالبایکلژیونربهتوافقاولیهرسید ■
باشگاه استقلال با توجه به جدایی ژستد قصد دارد برای 
فصل جدید خط حمله خود را تقویت کند و بر همین اساس 
جز ش��هباززاده با کاوه رضایی هم صحبت کرد. اس��تقلال 
احتم��الا در فصل جدید با 2 مهاجم ثابت بازی می کند و 
بر همین اس��اس در حال مذاکره با مهاجمان جدید است. 
طبق اعلام رس��می باشگاه اس��تقلال کار پیوستن سجاد 
شهباززاده به این تیم تمام شده و حالا آنها کاوه رضایی را 
هم می خواهند. بر اساس شنیده ها مذاکرات با این بازیکن 

سابق استقلال و تیم  ملی بخوبی پیش رفته و اگر مشکل 
خاصی پیش نیاید طی روزهای آینده خبر استقلالی شدن 
کاوه رضایی هم رسانه ای می شود. استقلال جز کاوه حداقل 
2 لژیونر دیگر را هم زیر نظر دارد ولی هنوز معلوم نیست 
بتواند آنها را جذب کند. در میان بازیکنان داخلی هم آبی ها 
بش��دت دنبال سعید صادقی هستند و باید دید در نهایت 
می توانند او را جذب کنند یا نه؟ اما استقلال بعد از اعلام 
رسمی س��رمربی حداقل 4 بازیکن جدید را جذب خواهد 
کرد. درباره نفرات قدیمی هم یکی از نزدیکان باش��گاه به 
»وطن امروز« گفت: »بزودی کار تمدید قراردادها با حضور 

بازیکنان در باشگاه انجام خواهد شد«.

سهشنبه31خرداد1۴۰1
شماره3513 وطنامروز

]  موندودپورتیوو   [

یازدهم
]  گاتزتا  [

لوکاکوانجامشد)تقریبا(

فصلجدیدلیگبرترفوتبالچهزمانیآغازمیشود؟

مسؤول کمیته برگزاری مسابقات لیگ برتر فوتبال گفت 
س��ازمان لیگ در تلاش است سوپرجام را بعد از دهه اول 
محرم برگزار کند. سهیل مهدی، رئیس کمیته مسابقات 
لیگ برتر فوتبال در حاشیه کارگاه آموزشی افسران امنیتی 
باش��گاه های لیگ برتری در جمع خبرنگاران حاضر شد و 
اظهار کرد: یکی از الزامات برگزاری مس��ابقات، امنیت و از 
افراد حاضر برای برگزاری بازی ها افسران امنیتی هستند. 
بیشتر این وظایف روی دوش پلیس است. حضور افسران 
امنیت��ی در کنار تیم ه��ا جایگاه ویژه ای بویژه در س��طح 
بین المللی دارد و ما یک شبه نمی توانیم به آن برسیم و از 
همین الان آموزش را آغاز کرده ایم. کارگاه سوم ما است و 
مدرس خوبی در این کارگاه حضور دارد و بهترین آموزش ها 
را به آنها می دهد. امیدواریم باشگاه های مان هر چه زودتر به 
بالاترین سطوح بین المللی برسند. وی درباره آماده نبودن 
تعدادی از ورزشگاه ها برای لیگ بیست ودوم توضیح داد: 2 
مشکل اساسی داریم که هر دو به ورزشگاه های محل میزبانی 

بازمی گردد. اساسا زیرساخت مناسبی برای میزبانی مناسب 
در ورزشگاه ها نداریم. حتی استادیوم آزادی هم هنوز کامل 
نیست و مشکلاتی دارد. ورزشگاه های ما مناسب سرویس 
دادن به هواداران نیست و از نظر زیرساختی از سطح دنیا 
بس��یار عقب هس��تیم. باید یک افق دیدی داشته باشیم. 
ورزشگاه های قدیمی باید به روز شود و سایر ورزشگاه ها هم 
باید به صورت موقت آماده برگزاری لیگ شوند. تعدادی از 
ورزشگاه ها برای فصل قبل آمادگی میزبانی نداشتند. مهدی 
ادامه داد: دیداری نمی توانست در شهید وطنی برگزار شود، 
در ورزش��گاه حافظیه به زور و سختی بازی برگزار شد. از 
تختی انزلی بازدید کردم که مشکلات خاص خود را داشت 
و به مسؤولان آن، این مشکلات را اعلام کردیم. همچنین 
از ش��هید وطنی هم بازدید کردیم که یکس��ری کارهای 
مثبت و رو به جلو در آن انجام ش��ده بود و امیدوارم بقیه 
کارها هم انجام شود. ورزشگاه تختی آبادان قدیمی است، 
ورزش��گاه مسجدسلیمان بعد مسافت دارد و هتل و محل 

اس��کان ندارد که سبب ش��ده همه تیم ها به این موضوع 
اعتراض داش��ته باشند، درباره ورزشگاه یادگار امام تبریز، 
فرسودگی و تخریب سبب شده قسمتی از جایگاه های آن 
خراب شود و به صورت سنگ و کلوخ در اختیار هواداران 
معترض قرار بگیرد. به طور کلی با یکسری از ورزشگاه های 
قدیمی ساز رو به رو هستیم که به آنها رسیدگی نشده است. 
مس��ؤولان استانی باید به این ورزشگاه ها برسند. او افزود: 
یکی از محروم ترین استان های ما از نظر زیرساخت، تهران 
است و تنها ورزشگاه های آزادی و دستگردی قابل استفاده 
هس��تند. ورزشگاه ش��هر قدس و تختی هنوز آماده نشده 
است. به ورزشگاه های اهواز نسبت به ظرفیت این استان، 
باید بیشتر رسیدگی شود. ورزشگاه های استان های مازندران 
و گیلان واقعا ضعیف هستند و باید به آنها رسیدگی شود. 
پس فردا هم به استان کرمان می روم تا از ورزشگاه های آنجا 
بازدید کنم. بعید می دانم ورزشگاه شهدای مس به نیم فصل 
برسد اما باشگاه مس قول داده ورزشگاه امام علی را بازسازی 

کند. مسؤول برگزاری مسابقات لیگ برتر درباره صحبت های 
صالحی امی��ری مبنی بر دیدارهای دوس��تانه تیم  ملی با 
تیم هایی همانند مجارس��تان و در نتیجه آن، زودتر تمام 
شدن لیگ برتر عنوان کرد: بازی های دوستانه و همکاری 
اشخاصی مثل صالحی امیری مربوط به فدراسیون فوتبال 
است. هر گونه ابلاغی داشته باشیم، حتما اعمال می کنیم. 
هر گونه کمکی  که از سازمان های دیگر باشد، در برنامه تیم  
ملی متمرکز می ش��ود و ما هم سعی می کنیم به بهترین 
شکل خودمان را وفق دهیم. مهدی درباره زمان قرعه کشی 
فصل جدید لیگ برتر عنوان کرد: 20 مرداد ش��روع لیگ 
برتر است که تداخل می کند با ایام تاسوعا و عاشورا. تلاش 
خود را می کنیم بدون اینکه به این ایام بی احترامی شود، 
سوپرجام را که اهدای جام و شادی دارد بعد از آغاز لیگ 
برگزار کنیم. سوپرجام بعد از ایام شهادت امام حسین)ع( 
خواهد بود و قرعه کشی را هم بعد از مشخص شدن برنامه 

بازی ها انجام خواهیم داد. 

استقلال در فضای مجازی با پتکوویچ 
قرارداد می بندد، در واقعیت با ساپینتو!
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